
Protokół nr 9/2025 

z posiedzenia IX Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia 24 marca 2025 r., 

 

Obecni: 

Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Agnieszka Djorić, Paweł Maciejewski, Beata Manowiec, Stanisław 

Pazera, Alicja Szapował, Rafał Tokarz, Lilia Wolańska, Agnieszka Zawiślak,  

Nieobecni:  

Waldemar Wilczyński  

Goście: 

Paweł Rudkowski – Zastępca Burmistrza 

Agnieszka Pogońska – Skarbnik Miasta Złotoryja 

 

Prowadząca posiedzenie: 

Agnieszka Djorić – Przewodnicząca Komisji  

 

Posiedzenie IX Komisji BiF w dniu 24 marca 2025  r. o godz. 14:30 otworzyła przewodnicząca 

Agnieszka Djorić.  

W posiedzeniu uczestniczyło 10 radnych, co stanowiło kworum, przy którym Komisja mogła 

obradować. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzeń Komisji w dniu 24 lutego 2025 r.  

4. Omówienie działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w 2024 r.  

Referuje: Agata Kaczmarek – Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy w Złotoryi 

5. Omówienie projektu uchwały: 

a) W sprawie zmian w Budżecie Gminy Miejskiej Złotoryja na 2025 r.  

b) W sprawie zmiany uchwały nr 0007.VIII.64.2024 r. Rady Miejskiej w Złotoryi z dnia 18 grudnia 

2024 r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Złotoryja. 

       Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 2 Radni nie wnieśli uwag, porządek został przyjęty jednogłośnie:  

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 10 - wszyscy obecni- 

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 0  

nieobecni 1 Waldemar Wilczyński 

 

 Ad. 3 Radni nie wnieśli uwag, protokół z posiedzenia Komisji z dnia 24 lutego 2025 r. został przyjęty 

jednogłośnie:  

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 10 - wszyscy obecni- 

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  



„brak głosu” 0  

nieobecni 1 Waldemar Wilczyński 

 

Ad. 4  Agata Kaczmarek – Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy w Złotoryi 4. omówiła 

działalność Środowiskowego Domu Samopomocy w 2024 r.  

 

Ad. 5  Omówienie projektów uchwał: 

a) W sprawie zmian w Budżecie Gminy Miejskiej Złotoryja na 2025 r. 

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 10 - wszyscy obecni- 

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 0  

nieobecni 1 Waldemar Wilczyński 

 

b) W sprawie zmiany uchwały nr 0007.VIII.64.2024 r. Rady Miejskiej w Złotoryi z dnia 18 grudnia 

2024 r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Złotoryja. 

c) Wynik głosowania: 

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 10 - wszyscy obecni- 

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 0  

nieobecni 0 Waldemar Wilczyński 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 6 W sprawach różnych Radni zabrali głos w następujących sprawach: 

- Pan Artur Baranowski  - w sprawie przygotowania i oczyszczenia Zalewu Złotoryjskiego do sezonu  

                 letniego – w odpowiedzi poinformowano, iż zostanie zawarta współpraca   

                 z Instytutem na Uniwersytecie celem otrzymania wytycznych jak dbać  

      o wodę (nie wiadomo kiedy taka współpraca zostanie nawiązana)  

- Pani Agnieszka Djorić – w sprawie podpisania umowy na operatora komunikacji miejskiej – umowa 

została podpisana  

- w sprawie terminu uruchomienia miejskiej komunikacji – komunikacja 

ruszy w przeciągu 30 dni. Autobusy elektryczne są w trakcie dostarczania 

do Złotoryi; 

- w sprawie kosztów ubezpieczenia OC/AC autobusów elektrycznych – 

uzyskano informację , iż jest to kwota 100 000,00 zł. rocznie  

 

Ad. 7 Posiedzenie Komisji BiF o godz. 15:15  zostało zakończone. 

 

  Przewodnicząca Komisji  

               Budżetu i Finansów  

            /-/ Agnieszka Djorić /-/ 


